

## Summer Spends – Terms and Conditions

- This offer is valid from 1<sup>st</sup> June – 31<sup>st</sup> July 2024.
- All meem Credit Card types are eligible for the cashback promotion (meem Platinum, Signature, and Infinite and meem MRSOOL Credit Card)
- The minimum foreign currency spend amount to qualify for cashback is the equivalent of a total of SAR 2,000 or more during the campaign period.

Total cashback is capped to a maximum amount per customer as per the table below in SAR:

Total International spend in campaign period SAR*	Cash Back amount	Maximum eligible cashback amount SAR**
SAR 2000-5000	3%	SAR 150
SAR 5001-10000	4%	SAR 500
SAR 10,000 and above	5%	SAR 750

\*The Foreign currency equivalent to the SAR value is variable as per the FX rate and currency used

\*\*Cashback will be credited in SAR

- يسري العرض من 1 يونيو إلى 31 يوليو 2024.
- صالح لحاملي كل بطاقات ميم الائتمانية (انفinit ، سيجنتشر ، البلاطينية و بطاقة ميم مرسلو الائتمانية).
- الحد الأدنى للإنفاق بالعملة الأجنبية للتأهل للاسترداد النقدي هو ما يعادل إجمالي 2,000 ريال سعودي أو أكثر خلال فترة الحملة.

الحد الأقصى للكاش باك لكل عميل وفقًا للجدول أدناه بالريال السعودي:

العملة الأجنبية المكافئة لقيمة الريال السعودي متغيرة حسب سعر الصرف الأجنبي والعملة المستخدمة  
\*\*سوف يتم إيداع الكاش باك بالريال السعودي

### Gulf International Bank - Saudi Arabia

a Saudi Closed Joint Stock company with a capital of SAR (7,500,000,000)  
Unified Number (7001399042); Commercial Registration No. (2052001920)  
P.O. Box 93 AlKhobar 31952 Kingdom of Saudi Arabia,  
Telephone: 8001166336, Website: meem.com  
National Address: 5515 Cooperative Council Rd - AlKhuzama Area,  
Unit No. 54, AlKhobar 34721-8208  
Licensed with number: 2007  
and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision

### بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال (7,500,000,000) ريال سعودي،  
الرقم الموحد (7001399042)، سجل تجاري رقم (2052001920)  
صندوق بريد: 93 الخبر 31952، المملكة العربية السعودية،  
هاتف: 8001166336 الموقع الإلكتروني: meem.com  
العنوان الوطني: 5515 طريق مجلس التعاون - حي الخزامى،  
وحدة رقم 54، الخبر 34721-8208  
مرخص لها برقم ترخيص: 2007،  
وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي

- Cashback is valid on foreign currency purchases (Cross border transactions) including Point of sale purchases and e-commerce (online) purchases (approved transactions only)
- The eligible cashback amount will be credited to the customer's account within 60 days after the campaign period has ended.
- Excluded transactions:
  - All domestic transactions
  - All cash withdrawals, bill payments, fees, and charges.
  - All e-wallet top up transactions.
- meem Digital Banking by GIB will solely determine at its own discretion the eligible transactions for cashback amount and the same is binding.
- Annual Profit Rate (APR) starting from 42.4% based on principal amount of SAR 10,000.

- الكاش باك صالح على مشتريات العمليات الأجنبية (العمليات بغير الريال السعودي) بما في ذلك مشتريات نقاط البيع ومشتريات التجارة الإلكترونية (عبر الإنترنت) (العمليات المعتمدة فقط)
- سيتم إضافة مبلغ الكاش باك المؤهل إلى حساب العميل خلال 60 يومًا بعد انتهاء فترة الحملة.
- المعاملات المستبعدة :
  - كافة العمليات الداخلية
  - جميع عمليات السحب النقدي ودفع الفواتير والرسوم والمصاريف.
  - جميع عمليات شحن المحفظة الإلكترونية
- ستحدد مصرفية ميم الرقمية من بنك الخليج الدولي وفقًا لتقديرها الخاص العمليات المؤهلة للحصول على مبلغ الكاش باك ويكون ذلك ملزمًا.
- يبدأ معدل الربح السنوي من 42.4% بناء على مبلغ أساسي 10,000 ر.س.

#### Gulf International Bank - Saudi Arabia

A Saudi closed joint-stock company with a capital of 7,500,000,000 commercial registration No. 1010155799, 7011289209 Al Kifah Tower, Dammam Khobar Highway, P.O. Box 39268, Dhahran 31942 – Kingdom of Saudi Arabia. Tel: +966 13 866 4000, Fax: +966 13 810 0607 / +966 13 810 0608 [meem.com](http://meem.com)

Licensed by the Saudi Central Bank under number 2007 and operating under the Saudi Central Bank's control and supervision.

#### بنك الخليج الدولي - السعودية

شركة مساهمة سعودية مقفلة برأس مال 7,500,000,000 سجل تجاري رقم 1010155799 ، 7011289209 ، برج الكفاح، طريق الدمام الخبر السريع، ص.ب. 39268، الظهران - 31942 المملكة العربية السعودية. هاتف: +966 13 866 4000 ، فاكس: +966 13 810 0607 / +966 13 810 0608 [meem.com](http://meem.com)

مرخص لها من قبل البنك المركزي السعودي برقم ترخيص: 2007، وخاضعة لرقابة وإشراف البنك المركزي السعودي.